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Zápis Členské schůze - MAS Blaník, z. s. 

18. 4. 2017, 17:00 Spolkový dům Vlašim 

Přítomni:  

Za soukromý sektor přítomno 17 členů, za veřejný sektor přítomno 12 členů. 

Poměr sektorů v procentech: 58,6% soukromý sektor; 41,4% veřejný sektor. 

Členská schůze je usnášeníschopná v počtu 29 z 55 členů. 

Soukromý sektor: 

Zuzana Klímová Vaňková (zplnomocněna k zastupování Kateřina Rybníčková), Stanislav Kužel, Renata Vondráková 

(OSVČ), Montessori Vlašim, z. s. (Kateřina Rybníčková, předsedkyně), Radmila Matušková (soukromý zemědělec), 

Diakonie ČCE – středisko Střední Čechy (Věra Janoušová, delegovaný zástupce),TJ Sokol Kondrac 

(zplnomocněn k zastupování Miroslav Matuška), Radek Vondrák (zplnomocněna k zastupování Renata 

Vondráková), Pavel Duda (zplnomocněna k zastupování Renata Vondráková), Miroslav Lalouček, Farní Charita 

Vlašim (Daniela Laloučková, ředitelka), Edova cesta, z. s. (Tomáš Smutný, předseda), Podblanickem, z.s. (Renata 

Vondráková, předsedkyně), Římskokatolická farnost Vlašim (Kateřina Rybníčková, delegovaný zástupce), SK 

Blaník Načeradec (Jiří Jelínek, delegovaný zástupce), SDH Střítež (Jiří Podhacký, delegovaný zástupce), 

SDH Trhový Štěpánov (Štěpánka Bézová, delegovaný zástupce). 

Veřejný sektor: 

Obec Kamberk (Alena Jenšíková, starostka), Městys Louňovice pod Blaníkem (Růžena Kučerová, starostka), Obec 

Kondrac (Miroslav Matuška, starosta), Město Trhový Štěpánov (Josef Korn, starosta), Mikroregion Podblanicko 

(Karel Kroupa, delegovaný zástupce), Mikroregion Český smaragd (Jan Balšánek, delegovaný zástupce), KD Blaník 

(Jitka Fialová, delegovaný zástupce), Město Vlašim (Eva Lupačová, delegovaný zástupce), Blaník-svazek obcí 

(zplnomocněna k zastupování Alena Jenšíková), ZŠ Čechtice (Lenka Proschková, ředitelka), Městys Načeradec 

(Petra Bartoníčková, starostka), Obec Blažejovice (Karel Říha, starosta). 

Hosté:  

Bc. Jana Jeřábková (zapisovatelka), Ing. Olga Beranová (manažerka MAS Blaník, z. s.), Lucie Jeřábková (Odborný 

analytik projektu MAP ORP Vlašim). 

Shrnutí hlavních bodů: 

 

 Projednání a schválení změn v rozpočtu žádosti o dotaci SC 02 – provoz MAS Blaník, 

z. s. 
 Projednání a schválení úprav Strategie komunitně vedeného rozvoje pro území MAS 

Blaník, z. s.  
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1) Uvítání – Renata Vondráková (předsedající) 

Předsedající Renata Vondráková přivítala členy. 

2) Určení skrutátorů 

Za skrutátory určeny:  

1) Radmila Matušková 

2) Kateřina Rybníčková 

Proběhla kontrolní hlasování. Dle mandátové tabulky je přítomno 29 členů, za soukromý sektor 

je přítomno 17 členů, za veřejný sektor přítomno 12 členů. 

Kontrola hlasování proběhla v pořádku. 

3) Prohlášení o usnášeníschopnosti 

Členská schůze je usnášeníschopná v počtu 29 členů (z 55 členů), kdy veřejný sektor 

nepředstavuje více než 49%. Aktuálně je z veřejného sektoru přítomno 12 členů a 17 členů ze 

soukromého sektoru. Poměr sektorů: 58,6% soukromý sektor; 41,4%  veřejný sektor. 

4) Volba zapisovatele a ověřovatelů 

Jako zapisovatelka navržena Jana Jeřábková. 

Hlasování o zapisovatelce: Pro: 29, Proti: 0, Zdržel se: 0  

Navržení ověřovatelé: 

Ověřovatel č. 1: Růžena Kučerová 

Hlasování o ověřovali č. 1: Pro: 29, Proti: 0, Zdržel se: 0  

Ověřovatel č. 2: Miroslav Matuška 

Hlasování o ověřovali č. 2: Pro: 29, Proti: 0, Zdržel se: 0 

5) Představení a schválení programu schůze 
Navržený program: + nové body programu:  

 Vystoupení člena TJ Sokol Vlašim z MAS Blaník k 28. 2. 2017 

 Oznámení nového vedoucího zaměstnance SCLLD - projednání 

Výborem 

 Úprava rozpočtu 
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 Přivítání, volba zapisovatele a ověřovatele 

 Představení nové manažerky MAS Blaník 

 Informace k činnosti MAS od poslední schůze 

o Vystoupení člena z MAS Blaník k 28. 2. 2017 TJ Sokol Vlašim 

o Oznámení nového vedoucího zaměstnance SCLLD - projednání Výborem 

o Vyúčtování dotací od mikroregionů - stav 

o Dotace od Středočeského kraje – ukončeno (pro informaci) 

o Informace k čerpání rozpočtu 

o KS/NS MAS 

o další 

 Projednání žádosti o dotaci SC 02 – provoz MAS 

 Projednání žádosti o dotace SC 01 – projekty do území, připomínky 2. vlny věcného 

hodnocení 

 Úprava rozpočtu 

 Další, diskuse, navrhněte 

 

Hlasování: Členská schůze schvaluje navržený program: Pro: 29, Proti: 0, Zdržel se: 0 

1. Představení nové manažerky MAS Blaník 

Dne 24. 2. 2017 proběhlo výběrové řízení na pozici manažer/manažerka MAS Blaník, kam se 

přihlásilo celkem 20 uchazečů. K osobnímu pohovoru bylo pozváno 12 zájemců. Na pozici 

manažerky MAS Blaník byla vybrána Ing. Olga Beranová. Poděkování patří výběrové komisi, 

která spolu s předsedkyní zasedala ve složení: paní Jana Lapáčková, pan Karel Kroupa a pan 

František Nebřenský. R. Vondráková představila Olgu Beranovou, která se také krátce 

představila, a vyzvala členy, zda mají další otázky.  

Výběrové řízení zhodnotila R. Vondráková velice pozitivně, jelikož během pohovoru byli 

vytipováni eventuální zájemci na další pozice v MAS. 

2. Informace k činnosti MAS od poslední schůze 

Dotace od Středočeského kraje - na konci března bylo zasláno vyúčtování akce Zhotovení 

propagačních materiálů pro účely prezentace MAS Blaník na Středočeský kraj a partnerům. Z 

dotace se podařilo realizovat 1 video a 11 letáků. Celkem se na projektu podílelo 6 partnerů, 7 

grafiků a 1 kameraman. Díky hromadné poptávce na tisk materiálů se ušetřila poměrně vysoká 

částka, Středočeskému kraji bylo vráceno 55 604,83 Kč. R. Vondráková členům zaslala 

k nahlédnutí podrobnou tabulku vyúčtování - příloha č. 2. 

Vyúčtování mikroregionům – na konci ledna 2017 bylo zasláno vyúčtování neinvestiční dotace 

mikroregionům Podblanicko, Želivka, Český smaragd. Dotace od mikroregionu Blaník–svazek 
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obcí byla dočerpána na konci března, bude připraveno vyúčtování a zasláno dle smlouvy nejdéle 

do konce května. 

Kancelář ve Spolkovém domě - ke kanceláři ve Spolkovém domě patří určité závazky - účast na 

akcích pořádaných SD, brigádách apod. Např. v sobotu 8. 4. 2017 se konal od 13-17 hodin ve 

Spolkovém domě Velikonoční jarmark. MAS Blaník přichystala tvořivou dílnu - výrobu jarních 

přáníček pomocí techniky linoryt. Za MAS se zúčastnila R. Vondráková s J. Jeřábkovou. 

Informace k čerpání rozpočtu - aktuální zůstatek na účtu MAS je cca 207 589 Kč, zůstatek 

v pokladně 6 742 Kč. Kancelář začala vystavovat faktury k úhradě členských příspěvků. 

Vystoupení člena TJ Sokol Vlašim z MAS Blaník - k 28. 2. 2017 vystoupil TJ Sokol Vlašim z MAS 

Blaník. Paní J. Měchurová podala žádost o vystoupení z MAS. Předsedkyně uvedla, že je nutné 

vyřešit, jak přistupovat k neuhrazeným poplatkům a navrhuje k diskuzi, jak řešit platbu řádného 

a mimořádného členského příspěvku. Výše mimořádného příspěvku byla odsouhlasena členskou 

schůzí 24. 1. 2017, tento příspěvek by měl tedy uhradit každý člen, který nevystoupil před 

konáním této členské schůze nebo k jejímu datu. Otázkou zůstává, jak přistupovat k řádnému čl. 

příspěvku a k jakému datu odhlásit člena. Zatím se vystoupení člena datuje k termínu, kdy to 

oznámí MAS. Veškeré změny v členské základně má MAS povinnost hlásit ŘO – zejména MMR. 

Je třeba řešit, zda mají členové, kteří vystupují, zaplatit plný řádný čl. příspěvek a jak případně 

naložit s již vystavenou fakturou. Řádný členský příspěvek je splatný do 30. 6. V diskuzi zaznělo 

několik návrhů, jak řešit danou situaci, např. pan Smutný navrhl fakturovat poměrnou část 

v závislosti na době členství. J. Fialová navrhla, že by člen nemusel hradit řádný čl. příspěvek, 

pokud vystoupí do 30. 6., tedy do dne, kdy je splatný. Nad tímto návrhem byla shoda.  

Členská schůze se na základě diskuze usnesla, že mimořádný členský příspěvek musí uhradit 

každý člen, který nevystoupil z MAS před nebo na konání členské schůze dne 24. 1. 2017, tedy 

kdy byla odsouhlasena výše mimořádných příspěvků. Řádný členský příspěvek nemusí uhradit 

člen MAS, který se rozhodne vystoupit z MAS do 30. 6. 2017, tedy před datem splatnosti 

řádného členského příspěvku. Při nezaplacení členského nebo mimořádného členského 

příspěvku k termínu splatnosti, budou členové vyzváni k jeho úhradě (tj. zaplacení závazku), po 

opakované výzvě budou vyloučeni k datu konání členské schůze, která jejich vyloučení schválí. R. 

Vondráková přislíbila vypracování dodatku Příspěvkového řádu, který toto ujednání upřesní, do 

příští členské schůze.  

Dále byli členové informováni o situaci v rámci Mikroregionu Podblanicko - zástupci 

Mikroregionu Podblanicko uvedli, že by mikroregion měl být oficiálně zrušen (zlikvidován) na 

konci června. Mikroregion tedy uhradí oba příspěvky. 

Aktuální dění v KS/NS MAS - dne 16. 3. 2017 proběhla Valná hromada NS MAS v Hranicích na 

Moravě, za MAS Blaník se zúčastnila O. Beranová. Václav Pošmurný se v druhém kole volby 

předsedy NS MAS vzdal kandidatury a zvolen byl nově Ing. Jiří Krist za Místní akční skupinu 

Opavsko z. s. 
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Dne 31. 3. 2017 – proběhlo setkání KS MAS Středočeského kraje, zúčastnili se O. Beranová a J. 

Jeřábková. Jednalo se mj. o způsobu rozdělení dotace od Středočeského kraje ve výši 1,5 mil. Kč. 

Odhlasováno bylo následující dělení - 500 tis. Kč na náklady koordinace a poradenství pro MAS a 

1 mil. Kč se rozdělí mezi MAS Středočeského kraje. Tematicky by se dotace měla dotknout 

cestovního ruchu. Pilířem cestovního ruchu je na území MAS Blaník Kraj blanických rytířů. R. 

Vondráková navrhla vložit finance do letáků Kraje blanických rytířů nebo postupovat podobně 

jako při minulé dotaci na propagační materiály a jednat s dalšími zájemci.  

Členská schůze bere na vědomí informace k činnosti MAS a souhlasí s návrhem předsedkyně. 

Nebylo hlasováno. 

 

3. Projednání žádosti o dotaci SC 02 – provoz MAS 

MAS obdržela 24. 3. 2017 první výzvu k doplnění informací při hodnocení přijatelnosti a 

formálních náležitostí. Připomínky byly vypořádány a zaslány znovu k hodnocení 31. 3. 2017. 

Následně MAS vypořádala připomínky druhé výzvy. Jednalo se vesměs o doplnění formálního 

charakteru - čestné prohlášení, specifikace vlastnické struktury a úprava rozpočtu, kde nastaly 

drobné nejasnosti ohledně způsobilosti/nezpůsobilosti výdajů. Lhůty na opravy byly relativně 

krátké, veškeré podklady a hodnocení byly zaslány členům ihned poté, co je MAS obdržela. 

Žádost o podporu činnosti MAS Blaník byla schválena a od 7. 4. 2017 vzniká MAS povinnost 

předkládat dokumentaci k zakázkám v rámci projektu. Pokud by nebyla schválena Strategie, 

jednalo by se o neuznatelné výdaje. 

Na základě oprav žádosti o podporu činnosti MAS byl upraven rozpočet (poslední bod programu 

členské schůze). R. Vondráková členům rozdala podklad - příloha č. 3. a popsala změny. Od 

března 2017 byly vyčleněny finance pro experta PRV na DPP a navrhla zaměstnat jako experta 

PRV Janu Jeřábkovou. Na základě konzultací s IROP je možné, aby byla zaměstnána na 1,00 

úvazek (dotace Úřadu práce) + DPP (IROP 4.2.). Dále předsedkyně navrhla zaměstnat vzhledem 

ke stále nejistému výsledku hodnocení Strategie Jitku Fialovou na 0,3 úvazek až od července, do 

té doby by pracovala pro Animaci škol a školských zařízení území MAS na DPP. Na základě oprav 

žádosti o dotaci na provoz byly upraveny položky - audit: proběhne až v roce 2018, IT služby: 

neuznatelný výdaj (ačkoliv návazně aktualizovaná pravidla tento výdaj přesunula do uznatelných 

výdajů), animační pracovník: do července na DPP; drobné stavební úpravy. Díky změnám bylo 

umožněno vyčlenit finance pro administrativního pracovníka - brigádník na DPP až do 12/2023; 

120,- Kč/hod. 

Hlasování: Členská schůze bere na vědomí informace k žádosti o dotaci SC 02 a schvaluje 

navržené úpravy rozpočtu. Ty budou také adekvátně promítnuty do rozpočtu MAS na rok 

2017 (proběhne sladění s rozpočtem dle dotace SC 02). 

Pro: 29, Proti: 0, Zdržel se: 0 
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4. Projednání žádosti o dotace SC 01 – projekty do území, připomínky 2. vlny 

věcného hodnocení 

R. Vondráková se přesunula k nástěnce znázorňující přehled výzev MAS a vysvětlila úpravy, které 

byly v rámci oprav SCLLD zaslány ke konzultaci řídícím orgánům. Termín oprav byl prodloužen do 

19. 4., ale je možné, že bude muset MAS termín znovu prodloužit v závislosti na výsledku 

konzultací. Jedná se o poměrně rozsáhlé změny, neboť došlo k úpravě indikátorů. Veškeré 

návrhy oprav byly členům zaslány jako podklad členské schůze. 

Programový rámec PRV - na základě konzultací bylo nutné zobecnit text u vymezení fiší - přepsat 

dle obecné metodiky. Fiše bude možné podrobněji definovat pomocí preferenčních kritérií. Pro 

žadatele je tento způsob vymezení opatření volnější, ale v zásadě neplní funkci, kterou MAS od 

počátku předpokládala, tj. cílení projektů dle nastavení fiší. 

Programový rámec IROP - bylo třeba přepracovat veškeré indikátory. MAS původně nastavila 

indikátory obecně na region, ŘO požaduje je navázat na konkrétní projekty u vybraných fiší. R. 

Vondráková tyto požadavky řešila konzultacemi s potenciálními žadateli v území a též 

telefonickými konzultacemi se zástupci MMR. Hlavní změny viz níže. 

II. 1. Bezpečně do školy a na hřbitov - doplněn byl příklad konkrétních realizací pro určení ceny.  

II. 2. Zázemí pro sociální služby - do indikátorů bylo třeba zapracovat, kolik bude mít zázemí 

okamžitou kapacitu klientů a konkretizovat sociální služby. Připomínka byla vypořádána na 

základě konzultací s paní D. Laloučkovou a paní P. Kovalskou.  

II. 3. Komunitní centrum - zde bylo třeba podobně jako u zázemí pro soc. služby konkretizovat 

počty klientů, počty sociálních služeb a typ sociálních služeb, které se předpokládají. 

II. 4. Sociální bydlení - u tohoto opatření bylo nutné uvést průměrnou obložnost lůžka. Bylo také 

třeba doplnit údaje o stávajícím počtu sociálních bytů v území včetně průměrných cen. Hodnoty 

byly stanoveny na základě konzultací a dle textu strategie území. 

II. 6. Školství a vzdělávání - v rámci této fiše bylo třeba stanovit cenu za jednotlivé typy 

vzdělávacích zařízení - zvlášť pro MŠ, ZŠ, ostatní, MAS původně uvedla průměrnou cenu 

jednotlivých zařízení z celkové alokace, nyní určila konkrétní cenu dle analýzy MAP. 

Pokud by MAS neuspěla při vypořádání připomínek druhé vlny, vypadla by z procesu hodnocení 

a musela by podat žádost znovu od začátku. Nicméně zatím ani není vypsaná výzva. Již byly 

vyřazeny v ČR dvě MAS - Frýdlantsko a Slavkovské bojiště. R. Vondráková uvedla, že MAS 

Frýdlantsko má šikovnou manažerku a je překvapena výsledkem hodnocení.  

Programový rámec ESF - v rámci hodnocení programového rámce ESF nebyly žádné výrazné 

připomínky, pouze drobnější doporučení. Na základě toho R. Vondráková navrhuje vypsat výzvu 

na dětské skupiny již v červnu, aby případně mohly skupiny fungovat od září. Je tedy nutné již 

nyní výzvu připravit a konzultovat s možnými žadateli (obce např. Radošovice, Blažejovice, 
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Načeradec, další žadatelé – Montessori Vlašim – školička ve Spolkovém domě, Diakonie ČCE). 

Bohužel nelze financovat již dotačně podpořené projekty a tím vypadl z možných žadatelů např. 

„Kondracký hlídáček“, nebo jesle na Vorlině při Montessori Vlašim. Celkem lze realizovat čtyři 

projekty za cca 6 mil. Kč., v případě ročních projektů by se jednalo o projekty za 1,5 mil. Kč. 

Počítáno je s jednou hlídačkou/chůvou na šest dětí, aby byly projekty reálné, předpokládá se 12 

dětí – 2 dospělí jako dozor. U tohoto opatření je komplikace v podobě indikátoru, který hodnotí 

počet rodičů uvedených na trh práce, nikoli počet dětí v zařízení. Je třeba brát v úvahu i 

sourozence.  

Paní K. Rybníčková vznesla dotaz ohledně průběhu vypsání výzvy - délka otevřené výzvy apod. 

Výzva by měla být vypsána minimálně čtyři týdny, ale může být i déle - to záleží na MAS. 

Následně budou žádosti vyhodnoceny. 

 

R. Vondráková krátce informovala o aktuálním průběhu animace škol a rozdala členům podklad - 

příloha č. 4. Animaci škol s výbornými výsledky vede Jitka Fialová. 

 

Hlasování: Členská schůze bere na vědomí informace a schvaluje změny v žádosti o dotaci SC 

01, které byly provedeny na základě druhé vlny věcného hodnocení a byly zaslány jako 

podklad jednání členské schůze. 

Pro: 29, Proti: 0, Zdržel se: 0 

 

5. Další, diskuse, navrhněte 

Volební členská schůze - příští členská schůze by měla proběhnout v polovině června a měla by 

být volební. Předsedkyně navrhla k diskuzi, zda nově zvolit i členy Monitorovacího a kontrolního 

výboru a Výběrové komise, přestože jim mandát vyprší až v říjnu 2017, a tím sjednotit mandát 

orgánů MAS. Tento návrh byl členskou schůzí kladně přijat. Budou se tedy volit všechny orgány 

MAS najednou a to i z důvodu toho, že si členové mohou rozmyslet, v jakém orgánu budou 

zastupovat zájmy MAS. 

Projekt Posázaví, o.p.s. – Posázaví, o.p.s. organizuje projekt „Studie odtokových poměrů včetně 

návrhů možných protipovodňových opatření v povodí Sázavy II“. MAS Blaník rozeslala informaci 

o realizaci tohoto projektu do svého území, zástupci MAS se zúčastnili úvodní schůzky, ale MAS 

Blaník nemá prozatím kapacity pro organizaci samostatného projektu nad rámec běžných aktivit 

– př. informace členům při jednání členské schůze. Jedná se o projekt OPŽP – který má zase jiná 

pravidla než ESF, PRV, IROP, OP VVV, které MAS v současné době pomáhá administrovat. 

Předsedkyně poděkovala přítomným za účast a ukončila jednání. 
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18:19 hodin - schůze ukončena 

Zapsala: Bc. Jana Jeřábková 

Ověřila 1: Ing. Růžena Kučerová 

Ověřil 2: Miroslav Matuška 
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Příloha č. 1 

Shrnutí dosavadního vývoje>> Přednáška k LEADER dne 4. 10. 2012, >>  10. 10. 2012 – setkání se 
starosty - CHOPOS, >> 12. 10. 2012 – prohlášení 4 mikroregionů, >> 16. 10. 2012 – schůzka pracovní 
skupiny, >> 2. 11. 2012 – schůzka s Posázavím, >>  13. 11. 2012 – schůzka pracovní skupiny a poté 
s Posázavím, o.p.s., >> 18.12.2012 - první setkání nové MAS, >> 22.1.2013 –veřejná přednáška LEADER ve 
Spolkovém domě Vlašim, >>  29.1.2013– Schůzka MAS u ČSOP Vlašim, >> 25.2. v 19 h – konzultace ve 
Spolkovém domě Vlašim, >>  5.3. – Schůzka MAS v Kondraci, >>  16.4. - Schůzka MAS v Martinicích, >> 
14.5. - schůzka MAS v Trhovém Štěpánově, >>setkání pracovních skupin (5.6. - Výchova a vzdělávání, 6. 6. 
- Potenciál krajiny, 6.6. - (Fyzický) Rozvoj obcí, 11.6. - Cestovní ruch, 12.6. - Sociální služby, 12. 6. - 
Kulturní spolková a zájmová činnost), >> 18. 6. 2013- schůzka MAS – ustavující Valná hromada MAS 
v Čechticích – restaurace Zlatá Praha, klubovna, >> 17. 7. – schůzka Výboru MAS – Spolkový dům Vlašim, 
>> 10. 9. 2013 v 17 h - schůzka MAS ve spolkovém domě v obci Studený >>24. 9. 2013 v 18 h– schůzka 
Výboru MAS ve Spolkovém domě Vlašim, 8.10.2013 v 9 h - Valná hromada MAS – Spolkový dům Vlašim 
(projednání přijetí nových členů, rozpočet 2013),>>18.11.2013 schůze Výboru MAS Blaník, >> II. kolo 
setkání pracovních skupin v rámci přípravy strategie (23.10. -Výchova a vzdělávání, 24.10. - (Fyzický) 
Rozvoj obcí, 31.10. - Kulturní spolková a zájmová činnost, 7.11. - Cestovní ruch, 14.11. - Potenciál 
krajiny),>>26. 11. 2013 v 17-21 h -hotel Štamberk Pravětice  -  Valná hromada MAS – projednání rozpočtu 
na rok 2014, jednací řády, přijetí nových členů,>> 11.12. - II.kolo setkání pracovní skupiny Sociální 
služby,>>16.12. - setkání pracovní skupiny „Studenti‟ – Gymnázium Vlašim,>> 27. 1. 2014 – schůze 
Výboru MAS ve Vlašimi, JanaMasaryka 399,>> 4. 2. 2014 v 17–21h-Pravonín  (Valné shromáždění členů 
MAS – projednání jednacího řádu výběrové komise, dotace na strategii 2014-2020, změna rozpočtu),>> 
24.3.2014 - schůze Výboru MAS ve Vlašimi, JanaMasaryka 399,>> 1.4.2014 - členská schůze MAS – 
Klokočkův mlýn u Načeradce (schválení dohod a týmů v rámci projektu přípravy strategie),>> III. kolo 
setkání pracovních skupin: 15.4. - Spolkový dům Vlašim – (Fyzický)Rozvoj obcí, 16.4. - Spolkový dům 
Vlašim - Výchova a vzdělávání, 29.4. - Spolkový dům Vlašim - Kulturní, spolková a zájmová činnost, 5.5. - 
Podblanické ekocentrum ČSOP Vlašim - Potenciál krajiny, 6.5. - Podblanické ekocentrum ČSOP Vlašim - 
Cestovní ruch, 15.5. - Spolkový dům Vlašim – ,,Senioři‟,>> 5.6.2014 - schůze Výboru MAS ve Vlašimi, 
JanaMasaryka 399,>>17. 6. 2014 – Valné shromáždění MAS (změny stanov, volební valné shromáždění) – 
Kamberk, >> 9. 7. 2014 - Schůze Výboru MAS Blaník, >> 19. 8. 2014 - Schůzka Řídící skupiny pro určení 
indikátorů, 27. 8. 2014 Výbor MAS Blaník k indikátorům – připomínkování >>28. 8. 2014 Zaslání první 
pracovní verze strategie MMR k připomínkovému řízení, možnost vyplňovat připomínkový formulář na 
webu MAS Blaník – zde http://goo.gl/PoSzP1>> 2.9. Výbor MAS Blaník >> 9.9. Členská schůze 
Martinice>>5.11. Výbor MAS Blaník>>25.11.2014 Konference Čechtice >>17.12. Výbor MAS Blaník – 
Spolkový dům Vlašim >> 20. 1. 2015 Výbor MAS Blaník – Vracovice klubovna na hřišti >> 27. 1. 2015 
Členská schůze– Spolkový dům Vlašim>> 23. 3. 2015 Výbor MAS Blaník >> 31. 3. 2015 Členská schůze 
MAS Blaník – Spolkový dům, >>25. 5. 2015 Výbor MAS Blaník>>9. 6. 2015 Členská schůze – Louňovice 
pod Blaníkem >>9. 6. 2015  Výbor MAS Blaník – Louňovice pod Blaníkem>> 15. 9. 2015 – Výbor MAS 
Blaník - Vlašim>>> 22. 9. 2015 – Členská schůze MAS Blaník – Trhový Štěpánov>>>19.10.2015 – Výbor 
MAS Blaník>>> 23. 11. 2015 – Výbor MAS Blaník >>>30. 11. 2015 – Členská schůze MAS Blaník Spolkový 
dům Vlašim – schválení SCLLD na území MAS Blaník (2. verze) >>>11. 1 .2016 – Výbor MAS Blaník – 
Vlašim – zrušení Programového rámce OPŽP >>> 21. 3. 2016 – Výbor MAS Blaník – Vlašim- schválení 
aktuální verze Strategie MAS Blaník (3. verze) >>> 29. 3. 2016 – Členská schůze MAS Blaník– Vlašim- 
schválení aktuální verze Strategie MAS Blaník (3. verze) a schválení podání žádosti o dotaci>>> 21. 6. 
2016 – Výbor MAS Blaník – Spolkový dům Vlašim >>> 26. 9. 2016 – Výbor MAS Blaník – Spolkový dům, 
Vlašim >>> 11. 10. 2016 – Členská schůze MAS Blaník – Spolkový dům, Vlašim >>> 26. 10. 2016 – Členská 
schůze MAS Blaník – Spolkový dům, Vlašim - schválení úprav Strategie MAS Blaník, projednána žádost o 
dotaci na provoz >>> 9. 1. 2017 – Výbor MAS Blaník – Spolkový dům, Vlašim>>>24. 1. 2017 – Členská 
schůze MAS Blaník – Spolkový dům, Vlašim - 5. 2. Podána žádost o dotaci na SC 02>>>3. 4. 2017 - Výbor 
MAS Blaník  - Spolkový dům, Vlašim>>>18. 4. 2017 - Členská schůze - Spolkový dům, Vlašim. 
 

http://goo.gl/PoSzP1
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Příloha č. 2 
 

Záměr Skutečnost Rozdíl Záměr Cena bez DPH Cena s DPH Rozdíl

Farní charita Vlašim 3 750,00 0,00 0,00 0,00 7 500,00 4 650,00 5 626,50 1 873,50 1 873,50 936,75 936,75 322209309/0800

Kulturní dům Blaník 8 500,00 10 000,00 10 000,00 0,00 7 000,00 5 100,00 6 171,00 829,00 829,00 414,50 414,50 528046349/0800

Vlašimská astronomická společnost - pohlednice 3 000,00 3 630,00

Vlašimská astronomická společnost A4 4 849,20 5 867,53

Základní škola Vlašim 9 000,00 9 000,00 9 000,00 0,00 9 000,00 4 200,00 5 082,00 3 918,00 3 918,00 1 959,00 1 959,00 324905359/0800

Montessori Vlašim - leták A4 5 250,00 3 125,10 3 781,37 1 468,63

Montessori Vlašim - leták A6 1 650,00 1 749,99 2 117,49 -467,49

ZO ČSOP - v. d. výukové programy 9 000,00 4 509,90 5 456,98 3 543,02

ZO ČSOP - dům přírody 9 000,00 4 509,90 5 456,98 3 543,02

ZO ČSOP - v. d. nabídka pro veřejnost 30 000,00 11 200,00 13 552,00 16 448,00

ZO ČSOP - paraZOO 9 000,00 2 850,00 3 448,50 5 551,50

Město Vlašim 50 000,00 0,00 0,00 0,00 100 000,00 30 000,00 30 000,00 70 000,00 70 000,00 35 000,00 35 000,00 19-320084389/0800, 

variabilní symbol: 

3018000026

Středočeský kraj 122 000,00 44 600,00 42 600,00 2 000,00 199 400,00 109 209,65 111 209,65 55 604,82 55 604,83 4440009090/6000, 

variabilní symbol: 

1675842

6 200,00

29 085,54 14 542,7734 550,00

Vyúčtování Projektu "Zhotovení propagačních materiálů pro účely prezentace MAS Blaník, z. s."

Partner projektu
Zbylé finance 

celkem

Partner se 

podílel 

částkou

Vrátit 50% 

partneři

10 000,00

14 542,77

Služby - náklady na tisk

12 000,00 2 502,47 4 502,47

1 001,14

Vrátit 50% 

Kraj

2 251,24

500,57

0,00

5 500,00 5 500,00 0,00

2 251,23

500,57

Číslo účtu

322119389/0800

2244066339/0800

322147339/0800

Mzdové náklady (DPP)

8 000,00 6 000,00 2 000,00

12 100,00 12 100,00
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ROZPOČET MAS BLANÍK, z. s. NA ROK 2017 - AKTUALIZACE ČLENSKÉ SCHŮZE 18. 4.

VÝDAJE

501000 SPOTŘEBA MATERIÁLU 36 200,00              

Nákup odborných publikací 1 3 000,00 3 000,00               

Propagační předměty + povinná publicita 1 3 000,00 3 000,00               

Papír do tiskáren 1 5 000,00 5 000,00               

Papír do tiskáren_animační položka 1 1 000,00 1 000,00               

Tonnery 1 12 500,00 12 500,00             

Tonnery_animační položka 1 4 000,00 4 000,00               

Drobný spotřební materiál 1 6 000,00 6 000,00               

Drobný spotřební materiál_animační položka 1 500,00 500,00                   

Flipchartový papír 1 1 000,00 1 000,00               

Flipchartový papír_animační položka 1 200,00 200,00                   

STAVEBNÍ ÚPRAVY -                          -                           

Drobné stavební úpravy 1 0,00 -                          

501001 DROBNÝ DLOUHODOBÝ HMOTNÝ MAJETEK 272 500,00           

Microsoft Office 5 7 000,00 35 000,00             

Notebook (zaměstnanci + jeden pro klienty) 4 25 000,00 100 000,00           

Notebook_animační položka 1 25 000,00 25 000,00             

Pracovní stůl 2 6 000,00 12 000,00             

Pracovní židle 5 4 000,00 20 000,00             

Skříň 5 8 000,00 40 000,00             

Židle k jednacímu stolu 0 2 500,00 -                          

Jednací stůl 1 7 500,00 7 500,00               

Vestavěné skříně MAS 1 33 000,00 33 000,00             

512000 CESTOVNÉ 77 000,00             77 000,00              

513000 NÁKLADY NA REPREZENTACI 29 800,00              

Pohoštění 1 28 000,00 28 000,00             

Pohoštění_animační položka 1 1 800,00 1 800,00               

518000 OSTATNÍ SLUŽBY 273 051,39           

Nájem kanceláře - Spolkový dům 1 7 000,00 7 000,00               

Telefonní poplatky 1 32 800,00 32 800,00             

Poštovné 1 3 000,00 3 000,00               

Služby účetní 1 54 572,04 54 572,04             

Pronájmy prostor pro školení/kurzy/semináře 1 37 000,00 37 000,00             

Pronájmy prostor pro školení/kurzy/semináře_animační položka 1 9 000,00 9 000,00               

Webový prostor 1 6 000,00 6 000,00               

Tisk výroční zprávy 1 3 517,00 3 517,00               

Sazba výroční zprávy 1 3 500,00 3 500,00               

Školení pro zaměstnance 1 5 000,00 5 000,00               

NEUZNATELNÉ - Účast na VH NS MAS 1 3 000,00 3 000,00               

Doména www.masblanik.cz 1 472,00 472,00                   

NEUZNATELNÉ - Služby bank 1 3 000,00 3 000,00               

Expertní služby (právník, překlad, daňový poradce atp.) 1 2 000,00 2 000,00               

NEUZNATELNÉ - IT služby 10 1 000,00 10 000,00             

Služby - dotace kraj 1 90 190,35 90 190,35             

Ostatní služby (vč. doplatku internet) 1 3 000,00 3 000,00               

Audit (bude až v roce 2017) 1 0,00 -                          

521000 MZDOVÉ VÝDAJE 1 191 132,00        

Vedoucí zaměstnanec SCLLD; expert IROP - 03/17 - 12/20 10,00 27 500,00 275 000,00

Expert PRV - 06/17 - 12/2017 7,00 22 500,00 157 500,00

Expert ESF - 06/17- 12/2017 7,00 22 500,00 157 500,00

Asistentka kanceláře (05/17 - 06/18) 8,00 9 250,00 74 000,00

Jana Jeřábková - plat - leden - červen 7,00 13 500,00 94 500,00

Animační pracovník škol (07/2017 - 12/2017) - 0,3 úvazek 6,00 9 000,00 54 000,00

DPP - Animační pracovník  šablony  - 03 - 06 - 2017 300,00 120,00 36 000,00

DPP - Administrativní pracovník - brigádník (03/2017 - 

12/2017)
59,00 120,00 7 080,00

DPP - Expert PRV 03 - 06/2017 200,00 120,00 24 000,00

DPP - Předseda -  (zpracování žádosti o dotaci) 128,00 234,00 29 952,00

Odměny členů Výboru MAS Blaník, z. s. (11 členů, ročně) 165,00 200,00 33 000,00

Odměny členů VýběrovéK MAS Blaník (100 hodin, ročně, 4 roky, 7 členů)700,00 165,00 115 500,00

Odměny členů Monitorovacího a kontrolního výboru 25,50 200,00 5 100,00

Odměna předsedy MAS Blaník 10,00 10 000,00 100 000,00

Odměna místopředsedů MAS Blaník, z.s.- ročně 80,00 200,00 16 000,00

Odměny zaměstnanců 6,00 2 000,00 12 000,00

524000 ZÁKONNÉ POJIŠTĚNÍ ZA ZAMĚSTNANCE (SP, ZP) 371 994,00           

549 JINÉ OSTATNÍ NÁKLADY  (poj. 0,0042) 4 595,22                

FKSP -                           

582000 NEUZNATELNÉ - POSKYTNUTÉ ČLENSKÉ PŘÍSPĚVKY - NS MAS/KS MAS 11 500,00             11 500,00              

Výdaje MAS dle rozhodnutí Výboru (dle plánu aktivit) 100 000,00           100 000,00           

CELKEM VÝDAJE 2 367 772,61        

PŘÍJMY 2 569 064,25        

684000 Členské příspěvky (členové, á 100,- Kč) 56,00                   100,00                  5 600,00               

691000 Dotace na obyvatele - obce 1,00                      51 813,00            51 813,00             

684000 Mimořádné členské příspěvky - obce 1,00                      289 466,00          289 466,00           

684000 Mimořádné členské příspěvky - ostatní 1,00                      5 100,00               5 100,00               

691000 Převod dotace Mikroregion Blaník - z roku 2016 1,00                      21 979,59            21 979,59             

691000 Dotace ÚP (Jana Jeřábková) 7,00                      18 000,00            126 000,00           

691000 Dotace KÚ - propagační materiály 1,00                      45 095,18            45 095,18              

Příspěvky partnerů - propagační materiály 1,00                      45 095,18            45 095,18             

Dotace, dary, příspěvky na akce MAS 1,00                      100 000,00          100 000,00           

691000 Dotace IROP na provoz 1,00                      1 875 274,31       1 875 274,31       

Přefakturace internet 2016 1,00                      641,00                  641,00                   

Vratná kauce na zařízení internet 2016 1,00                      3 000,00               3 000,00               

Výsledek 201 291,64           

Příloha č. 3 
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Příloha č. 4 

 

Přehled animace škol MŠ a ZŠ  
 

  Název školy Průběh animace 

ZŠ Vorlina Vlašim Animace neprobíhá. Mají poradce. 

ZŠ Sídliště Vlašim 
Proběhla úvodní schůzka. Zpracování žádosti započně někdy po 
zápisech do 1. tříd (ty jsou příští týden). 

ZŠ Trhový Štěpánov Animace neprobíhá. Mají poradce. 

ZŠ Čechtice Animace neprobíhá. Projekt si zpracovávají sami. 

ZŠ a MŠ Načeradec Projekt podán. Dorazilo vyrozumění o schválení projektu. 

ZŠ a MŠ Zdislavice Animace neprobíhá. Mají poradce. 

ZŠ a MŠ Dolní Kralovice Žádost podána. Čeká se na vyrozumění o schválení. 

ZŠ a MŠ Louňovice pod Blaníkem Animace neprobíhá. Mají poradce. 

MŠ Vorlina Vlašim Projekt podán. Dorazilo vyrozumění o schválení projektu. 

MŠ Velíšská Vlašim Animace neprobíhá. Mají poradce. 

MŠ Domašín Animace neprobíhá. Mají poradce. 

MŠ Kolonka Vlašim Animace neprobíhá. Mají poradce. 

MŠ K Vodárně Vlašim Žádost podána. Čeká se připomínky x vyrozumění. 

MŠ Trhový Štěpánov 
V této výzvě neplánují žádost podávat, pravděpodobně až v dalším 
kole. To by naši pomoc uvítali. 

MŠ Křivsoudov Žádost byla podána s pomocí ZŠ Čechtice. 

MŠ Čechtice Nemáme informace. 

MŠ Pravonín Žádost podána. Čeká se na připomínky x vyrozumění. 

MŠ Hulice 
V této výzvě neplánují žádost podávat, pravděpodobně až v dalším 
kole. To by naši pomoc uvítali. 

 

 


